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Protokół Nr LI 

z posiedzenia LI Sesji Rady Gminy Lubań w dniu 29 listopada 2021 roku o godzinie 16.00 

w trybie stacjonarnym. Sesja trwała do godz. 18.30.  

 

Przewodniczący obrad  – Teresa Trefler – Przewodnicząca Rady Gminy Lubań  

Protokolant   – Patrycja Ślimak 

 

Otwarcie LI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań. 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań - Teresa 

Trefler. L Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r.; poz. 1372 ze zm.). Sesja odbyła się w trybie 

stacjonarnym.  

Obecność podczas sesji potwierdziło 14 radnych. Nieobecna:  radna Aleksandra Łasica. 

Stanowiło to kworum niezbędne do podejmowania uchwał przewidzianych w porządku obrad.  

W posiedzeniu uczestniczyli również: Wójt Gminy Lubań – Małgorzata Hercuń – Dąbrowicka, 

Sekretarz Gminy Lubań – Józef Kata, Skarbnik Gminy Lubań – Elżbieta Siedlecka, radca 

prawny Urzędu Gminy Lubań – Wojciech Popławski oraz sołtysi Gminy Lubań. 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie LI Sesji Rady Gminy Lubań. 

2. Przyjęcie protokołu z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 13 

września 2021 roku, protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 29 

września 2021 r., protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań 

z dnia 13 października 2021 r., protokołu z XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Lubań z dnia 27 października 2021 r.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady 

w okresie między sesjami. 

5. Podjęcie uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 

c) w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Lubań, 
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d) w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób 

bezdomnych z usługami opiekuńczymi, 

e) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania, 

f) w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Lubań 

na lata 2014-2024, 

g) w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie 

Lubań za rok szkolny 2020/2021,  

h) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie 

Gminy Lubań, 

i) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek 

letniskowy lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, 

j) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości znajdujących się na terenie Gminy Lubań oraz warunków 

i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, 

k) w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

l) zmieniającej uchwałę nr XLVII/248/2021 Rady Gminy Lubań z dnia 29 

września 2021 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubań dla 

wyodrębnionych terenów położonych w obrębie Jałowiec, 

m) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, 

n) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

o) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
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       6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

       7. Zakończenie obrad.  

Przewodnicząca zadała pytanie, czy są wnioski do porządku obrad. Radny Krzysztof Klimczyk 

złożył wniosek o wykreślenie z porządku posiedzenia punktu nr 4 - Informacja 

Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca poinformowała radnego, że zawarcie w porządku obrad informacji 

przewodniczącej jest wymogiem ustawowym, jednak zgłoszony wniosek zostanie poddany pod 

głosowanie.  

Radny zgłosił kolejny wniosek – radny poprosił, aby Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

wyjaśniła, dlaczego niszczy sport w Pisarzowicach. Zaznaczył, że sesje zwoływane są 

w poniedziałki i środy, co uniemożliwia radnemu realizację treningów sportowych dla dzieci 

i młodzieży. Przewodnicząca stwierdziła, że radny, decydując się na pełnienie mandatu, winien 

liczyć się z pracą w komisji i sesji.   

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie wniosku radnego. 

Z powodu problemów technicznych zarządzono 10 minut przerwy. 

Wznowienie posiedzenia.  

Głosowanie w sprawie wykreślenia z porządku obrad pkt. 4. Informacja Przewodniczącej Rady 

Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady w okresie między sesjami. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 6 głosami „za”, przy 8 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymującym się”, wniosek nie został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

 



4 
 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 13 września 

2021 roku. 

Przewodnicząca poinformowała, że do dnia sesji nie wpłynęły uwago do protokołu. 

Zarządzono głosowanie. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z 

dnia 13 września 2021 roku. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach 

„wstrzymującym się”, protokół został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Ryszard 

Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej 

Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk. 

Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 29 września 2021 r. 

Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu. Zarządzono głosowanie. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLVII Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 29 

września 2021 r. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach 

„wstrzymującym się”, protokół został przyjęty.  

Głosy „za”: Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, 

Bartosz Szydlak. 

Przyjęcie protokołu z XLVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 13 października 

2021 r.. 

Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 4 głosach 

„wstrzymującym się”, protokół został przyjęty.  
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Głosy „za”: Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, Ryszard Leszczyński, Józef 

Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, 

Bartosz Szydlak. 

Przyjęcie protokołu z XLIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lubań z dnia 27 października 

2021 r.  

Do dnia sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 głosach 

„wstrzymującym się”, protokół został przyjęty.  

Głosy „za”: Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak. 

Ad. 3. Sprawozdanie Wójta Gminy Lubań z działalności w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie przedstawiła Wójt Gminy Lubań: 

„W okresie sprawozdawczym wspólnie z jednostkami organizacyjnymi i właściwymi 

referatami Urzędu Gminy Lubań zrealizowano m.in. następujące zadania: 

1. wystąpiono do KOWR-u z wnioskiem o nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy 

Lubań działki niezbędnej do realizacji zadania p. „Rozbudowa sieci wodociągowej 

w Nawojowie Łużyckim” oraz nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Lubań 

działki, celem realizacji zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa chodnika dla 

pieszych przy drodze gminnej; działka nr 95/1 w Kościelnikach Dolnych”, 

2. ogłoszono przetarg na sprzedaż działki nr 91 o pow. 0,25 ha, obręb Radostów Dolny, 

Gmina Lubań, cena wywoławcza nieruchomości: 7 tys. zł, termin przetargu: 7 

grudnia 2021 r., 

3. Urząd Marszałkowski Województwa Dolnośląskiego w ramach czynności 

kontrolnych pozytywnie zweryfikował realizację projektów pn. „Przebudowa 

świetlicy wiejskiej w Radostowie Średnim”, „Uporządkowanie gospodarki 
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ściekowej na terenie Gminy Lubań”, „Przebudowa sieci kanalizacji sanitarnej oraz 

budowa stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków w Pisarzowicach (2014-2020).  

4. Złożono wniosek o płatność dla zadania pod nazwą „Zagospodarowanie boiska 

sportowego wraz z terenem przy boisku w miejscowości Kościelniki Dolne” 

w ramach konkursu „Odnowa Wsi”, 

5. Złożono wniosek o udzielenie pomocy finansowej z budżetu województwa 

dolnośląskiego na zadanie rekultywacyjne polegające na przebudowie drogi 

dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Pisarzowice.  

6. Złożono wniosek o wypłatę dofinansowania w ramach zadania „Budowa Sali 

gimnastycznej w miejscowości Radostów Średni”.  

7. Złożono wniosek o wypłatę dofinansowania dla zadania „Usuwanie azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Lubań na rok 2021”. 

8. Przeprowadzono postepowanie w trybie przepisów o zamówieniach publicznych na: 

• Wykonanie oświetlenia drogowego w Henrykowie Lubańskim, Nawojowie 

Łużyckim i Radostowie Średnim; tryb postępowania podstawowy bez 

negocjacji. 

W terminie składania ofert (do 17 listopada 2021 r.) wpłynęło 5 ofert 

z cenami brutto w przedziale:  

394 tys. 461 zł jako najkorzystniejsza oraz 518 tys. 445 zł jako najmniej 

korzystna. 

Oferta najkorzystniejsza (tj. 394 tys. 461 zł) firmy Elektros Energetyka z Bolesławca spełnia 

wymagane warunki opisane w specyfikacji warunków zamówienia przez zamawiającego. 

9. W zakresie obiektów i infrastruktury Gminy Lubań wyremontowano gminne 

mieszkanie w budynku Kościelnik 56. 

10. W zakresie energii i oświetlenia drogowego we współpracy z Urzędem Miejskim 

w Lubinie wyłoniono w trybie przetargu nieograniczonego dostawcę energii 

elektrycznej w roku 2022, którym będzie Energa Obrót S.A., ul. Aleja Grunwaldzka 

472 w Gdańsku. Cena jednostkowa na wszystkie grupy taryfowe w roku 2022 

wyniesie 0,527 zł netto, co stanowi wzrost ceny w stosunku o roku 2021 – 87%.  

11. Usuwano na bieżąco usterki oświetlenia drogowego na terenie Gminy Lubań. 

12. Odebrano zadanie inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa drogi do gruntów rolnych 

działka nr 49 Mściszów” – protokół końcowego odbioru zadania z dn. 15.10.2021 r. 
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13. Podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą 

„Przebudowa drogi gminnej w Kościelnikach Dolnych, działka nr 242 oraz 208, 

z drogi szutrowej na drogę o nawierzchni bitumicznej, dokumentacja”. 

14. Wyłoniono inspektora nadzoru inwestorskiego dla zadań: 

„Oświetlenie drogi gminnej, działka nr 1211, działka nr 476 w Henrykowie 

Lubańskim, etap projektowania wraz z wykonaniem; „Zwiększenie punktów 

świetlnych przy drodze powiatowej w Henrykowie Lubańskim”, „Oświetlenie przy 

drodze powiatowej w Radostowie Średnim od sklepu, kierunek: Lubań”; 

„Oświetlenie części drogi nr 191 i części 189 w Nawojowie Łużyckim – 

dokumentacja wraz z wykonaniem; „Odebrano dokumentację projektową dla 

zadania „Budowa wiaty turystyczno – rekreacyjnej w Kościelniku źródłem 

aktywizacji mieszkańców obszarów LGD” -aktualnie dokumentacja czeka 

zaopiniowanie przez konserwatora zabytków. 

15. Odebrano zadanie inwestycyjne „Zagospodarowanie terenu działki nr 636/4 przy 

świetlicy Kościelnik”. 

16. Odebrano zadanie inwestycyjne pod nazwą „ Radostów Górny – posadowienie 

urządzenia – siłownia”. 

17. Trwają prace nad dokończeniem zadania inwestycyjnego pod nazwą „Budowa sieci 

wodociągowej w miejscowości Mściszów, Gmina Lubań”. 

18. Odebrano roboty związane z realizacją zadania pod nazwą „Budowa Sali 

gimnastycznej w Radostowie Średnim”. Obiekt oczekuje na uzyskanie pozwolenia 

na użytkowanie.  

19. Dofinansowanie źródeł ciepła na 18 umów zawartych w 2021 r. z właścicielami 

nieruchomości na terenie Gminy Lubań na dofinansowanie wymiany źródła ciepła. 

Do 23 listopada 2021 r. kwota dofinansowania wyniosła 11 tys. zł.  

20. Dofinansowanie przydomowych oczyszczalni i zbiorników bezodpływowych na 

7 umów zawartych w 2021 r. na dotację do przydomowych biologicznych 

oczyszczalni ścieków i zbiorników bezodpływowych, 6 umów na oczyszczalnie 

i jedna na zbiornik bezodpływowy. Zakończono 4 pozycje na łączną kwotę 20 tys. 

zł.  

21. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego: 

Do 20 grudnia 2021 r. do Biura Rady zostaną przedłożone pod obrady projekty 

planów dla miejscowości: Uniegoszcz, Radostów Średni, Radostów Górny oraz 
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Mściszów. W niedługim czasie nastąpi wyłożenie projektu planów dla 

miejscowości Nawojów Śląski, Nawojów Łużycki, Radostów Dolny.  

22. Gmina Lubań złożyła wniosek o dofinansowanie w ramach programu „Polska 

Cyfrowa” na lata 2014 – 2020 -Wzmocnienie cyfrowej odporności na zagrożenia.  

23. Wsparcie cyfrowe dzieci rodzin pgr-owskcih (granty popgr-rowskie) – gmina 

zebrała 131 oświadczeń, z czego 129 jest uprawnionych do otrzymania sprzętu 

(obsługa programu przez GZEAS w Lubaniu). 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Lubań o sprawach dotyczących Rady 

w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Lubań. Sprawozdanie stanowi zał. 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 5.Podjęcie uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0  „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

 

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0  „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  
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Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

c) w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Lubań 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 

głosie  „wstrzymującym się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Andrzej Usyk.  

d) w sprawie ustanowienia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w schronisku dla osób bezdomnych oraz schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0  „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk,. Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak.  
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e) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz tryb ich pobierania 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 14 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 0  „wstrzymujących się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk,. Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak.  

f) w sprawie przyjęcia raportu z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Lubań na lata 2014-

2024 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 

głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Andrzej 

Usyk, Adrian Zioła. 

g) w sprawie przyjęcia informacji o realizacji zadań oświatowych w Gminie Lubań za 

rok szkolny 2020/2021 

Głos zabrał radny Krzysztof Klimczyk. Radny stwierdził, że w omawianym projekcie 

uchwały znajdują się rubryki zawierające informacje o obiektach sportowych. Nadmienił, że 

klub sportowy, w którym trenerem jest radny, nie posiada hali sportowej. W Pisarzowicach 
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znajduje się boisko, które wystarczy nakryć „balonem”, aby pełniło funkcję hali. Zadanie to 

było omawiane z poprzednim Wójtem Gminy Lubań, lecz zostało ono wykreślone z budżetu.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono.  

Zarządzono głosowanie.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 1 

głosie  „wstrzymującym się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Leszek Woźniak, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Andrzej Usyk.  

Zarządzono 10 minut przerwy. 

Wznowienie posiedzenia.  

h) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Lubań 

Przewodnicząca poinformowała radnych, że w trakcie omawiania projektu uchwały podczas 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Gminy Lubań, przegłosowano wniosek 

o  zmianie  stawki wymienionej w §2 ust. 1 – z 29,80 zł na 25 zł. Zaznaczyła, że w przypadku 

przegłosowania powyższego wniosku podczas sesji, zmianie ulegnie również zapis §3: 

„Ustala się podwyższoną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, jeżeli właściciel 

nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób 

selektywny, w wysokości dwukrotności stawki określonej w §2 ust. 1, tj. 59,60 zł (w przypadku 

przegłosowania wniosku – 50 zł) miesięcznie do każdej osoby zamieszkującej dana 

nieruchomość”. 

Głosowanie wniosku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Lubań – w §2 ust. 1 

„ustala się miesięczną stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, od 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, jeżeli odpady zbierane 

i odbierane są w sposób selektywny, w wysokości 25 zł od osoby zamieszkującej daną 

nieruchomość, w tym, z dostosowaniem zapisów wynikających ze zmiany stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnym. 
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W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 11 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 

głosami  „wstrzymującymi się”, wniosek został przyjęty.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Marian Kaleta, 

Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, 

Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Krzysztof Klimczyk, Leszek Woźniak. 

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono.  

Głosowanie w sprawie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty na terenie Gminy Lubań, 

z uwzględnieniem wniosku Radnych. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 5 

głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian Kaleta, Krzysztof 

Klimczyk, Leszek Woźniak. 

i) w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 

wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

Nie zgłoszono uwag i wniosków. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 2 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 12 

głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Kazimierz Cwynar, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: brak. 
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Głosy „wstrzymujące się”: Aleksandra Chomicz, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof 

Miazga, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

j) w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości znajdujących się 

na terenie Gminy Lubań oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej 

Przewodnicząca rady Gminy Lubań poinformowała radnych, że w omawianym projekcie 

uchwały należy dostosować zapisy do treści podjętej wcześniej uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 

stawki tej opłaty na terenie Gminy Lubań. Dotyczy to zapisów w deklaracjach – znajdują się 

w nich bowiem kwoty zwarte w pierwotnej wersji projektu uchwały – Deklaracja wysokości 

opłaty a gospodarowani odpadami komunalnymi (stawka opłaty za osobę – jest: 29,80 zł; winno 

być: 25,00 zł. Zmiany dotyczą również objaśnień do deklaracji - w części G1 jest: 29,80 zł; 

winno być: 25,00 zł.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono.  

Głosowanie w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości znajdujących się na terenie 

Gminy Lubań oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej, z dostosowaniem zapisów podjętych w uchwale w sprawie wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki 

tej opłaty na terenie Gminy Lubań. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 5 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Małgorzata Jańczak, Krzysztof 

Klimczyk, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Adrian 

Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Agnieszka Dudek, Marian Kaleta, Bartosz Szydlak, Andrzej Usyk, 

Leszek Woźniak. 
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k) w sprawie ustalenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 4 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Józef Maciejko, Bartosz Szydlak, Teresa Trefler, Adrian 

Zioła. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Ryszard Leszczyński, Krzysztof Miazga, Andrzej Usyk, Leszek 

Woźniak. 

l) zmieniającej uchwałę nr XLVII/248/2021 Rady Gminy Lubań z dnia 29 września 2021 

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Lubań dla wyodrębnionych terenów 

położonych w obrębie Jałowiec 

Nie zgłoszono uwag i wniosków. 

Głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 9 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

i 5 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, 

Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Józef Maciejko, Teresa Trefler, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Ryszard Leszczyński, Krzysztof Miazga, Bartosz Szydlak, 

Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Zarządzono 10 minut przerwy. 

Wznowienie posiedzenia. 

m) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok 

Głos zabrał radny Kazimierz Cwynar, wnosząc o odczytanie uchwały Kolegium Regionalnej 

Izby Obrachunkowej.  
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała ta została przekazana radnym na tablety. Radny 

potwierdził, że zauważył, że treść uchwały powinni poznać również mieszkańcy gminy.  

Radna Małgorzata Jańczak stwierdziła, że Kazimierz Cwynar złożył wniosek, który powinien 

zostać poddany pod głosowanie.  

Przewodnicząca zauważyła, że każdy z radnych otrzymał treść uchwały na tablety, każdy mógł 

się z nią zapoznać – poprosiła jednak Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Lubań (Krzysztofa 

Miazgę) o odczytanie treści uchwały. Uchwała nr 66/2021 Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 16 listopada 2021 r. w sprawie wskazania 

nieprawidłowości w uchwale Rady Gminy Lubań nr XLVIII/251/2021 z dnia 13 października 

2021 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok. Stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Następnie głos ponownie zabrał radny Kazimierz Cwynar, stwierdzając, że odczytana uchwała 

jest skutkiem wniosku złożonego przez radnego Adriana Ziołę podczas poprzedniej sesji. 

Nadmienił, że wniosek został złożony bez objaśniania zawartych w nim działów, rozdziałów 

i paragrafów oraz bez konsultacji ze Skarbnik Gminy Lubań oraz bez wcześniejszego poddania 

wniosku pod głosowanie podczas posiedzenia Komisji.  

Radny Ryszard Leszczyński stwierdził, że każdemu zdarza się popełnić błąd. Dodał, że błąd 

w złożonym wniosku wynikał z faktu niedostarczenia wcześniej radnym wydruku 

zaangażowania środków na poszczególnych kontach (RIO wielokrotnie nadmieniało, że Rada 

przekroczyła zaangażowanie).  

Następnie radna Małgorzata Jańczak stwierdziła, że zgadza się z wcześniejszą wypowiedzią 

radnego. Odczytała również fragment uchwały nr 7/124/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonej przez Wójta 

Gminy Lubań informacji o przebiegu wykonania budżetu  Gminy Lubań za pierwsze półrocze 

2021 r. 

„Skład Orzekający wskazuje, że w dziale 855, rozdziale 855 02 – świadczenia rodzinne, 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe 

z ubezpieczenia społecznego – w §295 0, zwrot niewykorzystanych dotacji oraz płatności, 

wydatki wykonane zostały w kwocie wyższej o 4 tys. 660 zł  i 83 gr niż zaplanowano. Oznacza 

to naruszenie art. 44 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 20096 r. o finansach publicznych, 

dalej zwanej u. f. p., zgodnie z którym wydatki publiczne mogą być ponoszone na cele 

i w wysokościach ustalonych w uchwale budżetowej jednostki samorządu terytorialnego. 

Ponadto w dziele 750 (administracja publiczna), rozdziale 750 23 (urzędy gmin), §427 0 (zakup 

usług remontowych)  zaangażowanie przekracza plan wydatków o kwotę 5 tys. 326 zł i 20 gr, 
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co oznacza, że zaciągnięto zobowiązanie w wysokości przekraczającej upoważnienie 

wynikające z uchwały budżetowej”.  

Radna stwierdziła, że błędy popełniają radni, jak również organ wykonawczy. Następnie 

złożyła wniosek. 

Wniosek Radnej: Zmniejszenie wydatków: 750 75023 4010 o kwotę 6 000,00 zł Zwiększenie 

wydatków: 600 60017 6050 o kwotę 6 000,00 zł - „Przebudowa drogi gminnej w Kościelnikach 

Dolnych, dz. Nr 242 oraz 208 z drogi szutrowej na drogę o nawierzchni bitumicznej – 

dokumentacja.  

Radna stwierdziła, że zadanie inwestycyjne zostało zgłoszone z funduszu sołeckiego. Zapytania 

ofertowe zawierały kwotę wyższą niż kwota wskazana przez zebranie wiejskie, dlatego 

należało znaleźć źródło finansowania na kwotę ok. 6 tys. Podczas wspólnego posiedzenia 

stałych Komisji Wójt stwierdziła, że w budżecie nie ma środków na zasilenie zadania – dodała, 

że nie będzie sporu w przypadku realizacji zadania w przyszłych latach. Projekt drogi zostanie 

wykonany w ramach przeznaczonych środków bez okazania granic. W wyniku konsultacji, 

radna uzyskała informację, że projekt może nie pokrywać się z rzeczywistym stanem drogi. 

Groziłoby to ponoszeniem dodatkowych kosztów w momencie realizacji zadania w celu 

poprawy projektu. W związku z powyższym radna wnioskuje o wskazanie źródła finansowania, 

co umożliwi realizację zadania (łącznie z okazaniem granic).  

Następnie wniosek złożył radny Ryszard Leszczyński. 

Wniosek Radnego: Zmniejszenie wydatków: 750 75023 4010 o kwotę 83 258,00 Zwiększenie 

wydatków: 600 60017 6050 o kwotę 83 258,00 - „Przebudowa drogi gminnej od cmentarza 

do zabudowań w Radogoszczy”. 

Radny dodał, że od wielu lat inwestycje w Sołectwie Radogoszcz, są nikłe. W ostatnich latach 

wykonano ok. 374 m drogi. To zdecydowanie za mało, biorąc pod uwagę inne miejscowości. 

Wójt Gminy Lubań również zaplanowała realizację tej inwestycji w roku 2022. Radny zwrócił 

jednak uwagę na nastającą inflację i wzrost kosztów materiałów budowlanych. W celu 

oszczędności środków w budżecie w roku 2022, zadanie powinno zostać wykonane w roku 

bieżącym (2021). Rada gminy już dwukrotnie uchwaliła uchwałę zwiększającą środki na 

wykonanie tej drogi. Wójt Gminy Lubań nie wykonała tych uchwał – środki były 

konsekwentnie zabierane.  

Radna Aleksandra Chomicz zwróciła się z zapytaniem do radnego Ryszarda Leszczyńskiego,  

jakie drogi na przestrzeni 2,5 roku zostały wykonane w Pisarzowicach. Nadmieniła, że wniosek 

winien zostać przedstawiony już podczas posiedzenia Komisji.  
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Radny stwierdził, iż nie odpowie na to pytanie, ponieważ nie bierze udziału w przesłuchaniu; 

ponad to nie jest radnym pochodzącym z miejscowości Pisarzowice, lecz radnym pochodzącym 

z miejscowości Radogoszcz. Wniosku nie złożyć zaś podczas posiedzenia Komisji, ponieważ 

tego dnia był chory. 

Radna Aleksandra Chomicz podkreśliła, że wnioski składane podczas sesji powinny zostać 

przedstawione już podczas posiedzeń Komisji. Dodała również, że na przestrzeni 2,5 roku 

w Pisarzowicach nie została wykonana żadna droga. Dodała, radni winni współpracować ze 

sobą dla dobra gminy i mieć na uwadze nie tylko własną miejscowość, lecz także pozostałe. 

Radna Małgorzata Jańczak, zauważając, że w projekcie omawianej uchwały Wójt Gminy 

Lubań zawarła informację, iż budżet dostosowany jest również do wcześniej podjętego 

zarządzenia. Zarządzenie omawiane było na Komisji – zadała także pytanie, dlaczego kwota, 

o którą wnioskowała Wójt podczas poprzedniej sesji, różniła się znacząco od kwoty, którą 

w zarządzeniu przeznaczono na zadanie inwestycyjne – budowa świetlicy. Odpowiedzi 

udzielono na piśmie. W piśmie wskazano na potrzebę wykonania robót dodatkowych, tj. 

demontaż ściany w sali głównej, wykonanie nowego sufitu, rynny i demontaż ścian w dwóch 

pomieszczeniach, wykonanie odwodnienia z rynien, drenażu i wzmocnienia skarpy. 

W uzasadnieniu widnieje natomiast informacja, iż różnica w kwotach jest skutkiem rezygnacji 

wykonawcy z zakupu wyposażenia. Jeżeli w pracach dodatkowych nie jest wyszczególnione 

wyposażenie, to na jakiej zasadzie wykonawca mógł zrezygnować z wyposażenia? Co jest 

przyczyną różnicy? 

Odpowiedzi udzieliła Wójt Gminy Lubań, informując, że załącznikiem do tego dokumentu 

będzie projekt, który zostanie przekazany radnym w najbliższym czasie na tablety.  

Radna zwróciła uwagę na brak współpracy i tym samym brak możliwości uzyskania 

odpowiedzi na pytanie zadane już podczas posiedzenia Komisji.  

Wójt Gminy Lubań stwierdziła, że poruszone obecnie zagadnienie nie jest zawarte w projekcie 

uchwały przedstawionym radnym na sesję.  

Radna nie zgodziła się z powyższym stwierdzeniem, nadmieniając, że w uzasadnieniu projektu 

zawarta jest informacja, zgodnie z którą dokonano aktualizacji załącznika nr 3 poprzez 

uwzględnienie zmian dokonanych zarządzeniem.  

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Gminy Lubań, stwierdzając, zgodnie z zasadą, jeżeli organ 

wykonawczy podejmie zarządzenie, załączniki takie jak fundusz sołecki – jak każdy inny 

załącznik do uchwały budżetowej, który podlega uchwaleniu wyłącznie organowi 

stanowiącemu, powinien zostać przygotowany z uwzględnieniem wszystkich modyfikacji. 
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Omawiane zmiany nie pojawiają się w przedłożonym radnym materiale. Materiały te stanowią 

uzupełnianie zmian dokonanych zarządzeniem nr 80/OW/2021.  

Skarbnik dodała, że zarządzenie w podstawie prawnej przywołuje art. 15 zo – „covidowe”. 

Zarządzenie na pewno różni się wartością kwot podanych przez Wójta Gminy Lubań na 

komisji. Odnosząc się wprost do art. 15 zo, mowa tutaj o robotach niezbędnych. W dyskusji 

pojawił się natomiast temat robót zamiennych. Do tej kwestii natomiast może się odnieść tylko 

Wójt Gminy Lubań. 

Wójt poinformowała, że w dniu jutrzejszym radni otrzymają kosztorys z naniesionymi 

zmianami. Podkreśliła, że podejmowany temat nie dotyczy dzisiejszej sesji.  

Radna stwierdziła, że w dalszy ciągu nie otrzymała odpowiedzi na pytanie zadane jeszcze 

podczas posiedzenia Komisji.  

Wójt powtórzyła, że kolejnego dnia radni otrzymają wszelkie niezbędne informacje.  

Radna nadmieniła, że reprezentuje mieszkańców. Dodała, że gospodarka finansowa gminy jest 

jawna. Nie powinno się zatem w stosować wymijających odpowiedzi na pytania.  

Więcej uwag i wniosków nie zgłoszono. 

W celu wprowadzenia głosowań do systemu, zarządzona została przerwa. 

Wznowienie posiedzenia.  

Głosowanie wniosku Radnej: Zmniejszenie wydatków: 750 75023 4010 o kwotę 6 000,00 zł 

Zwiększenie wydatków: 600 60017 6050 o kwotę 6 000,00 zł - „Przebudowa drogi gminnej 

w Kościelnikach Dolnych, dz. Nr 242 oraz 208 z drogi szutrowej na drogę o nawierzchni 

bitumicznej – dokumentacja. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” 

i braku głosów  „wstrzymujących się”, wniosek oddalono.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, 

Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian 

Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Głosowanie wniosku Radnego: Zmniejszenie wydatków: 750 75023 4010 o kwotę 83 258,00 

Zwiększenie wydatków: 600 60017 6050 o kwotę 83 258,00 - „Przebudowa drogi gminnej od 

cmentarza do zabudowań w Radogoszczy”. 
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W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” 

i braku głosów  „wstrzymujących się”, wniosek nie został rozstrzygnięty.  

Głosy „za”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, 

Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła.  

Głosy „przeciw”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian 

Kaleta, Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „wstrzymujące się”: brak. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” 

i 5 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: Józef Maciejko, Andrzej Usyk. 

Głosy „wstrzymujące się”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Krzysztof Miazga, 

Teresa Trefler, Adrian Zioła.  

n) w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Uwag i wniosków nie zgłoszono. Zarządzono głosowanie. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 6 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 8 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Marian Kaleta, Krzysztof Klimczyk, 

Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Agnieszka Dudek, Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, 

Józef Maciejko, Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

o) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

W wyniku głosowania jawnego 7 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i 7 głosami  „wstrzymującymi się”, uchwała została przyjęta.  



20 
 

Głosy „za”: Aleksandra Chomicz, Kazimierz Cwynar, Agnieszka Dudek, Marian Kaleta, 

Krzysztof Klimczyk, Bartosz Szydlak, Leszek Woźniak. 

Głosy „przeciw”: brak. 

Głosy „wstrzymujące się”: Małgorzata Jańczak, Ryszard Leszczyński, Józef Maciejko, 

Krzysztof Miazga, Teresa Trefler, Andrzej Usyk, Adrian Zioła. 

Ad. 6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

Informację odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubań. Informacja stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie LI  Sesji 

Rady Gminy Lubań – godz. 18.30. Na tym protokół zakończono.  

 

 Protokolant                                            Przewodnicząca Rady Gminy Lubań 

      

            Patrycja Ślimak                                  Teresa Trefler 

 

 

 


